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Protokół nr 6 
z VI sesji Rady Seniorów Miasta Płońska 

z dnia 18 października 2017 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Płońsku, ul. Płocka 39, 09-100 Płońsk sala 117. 
Czas trwania posiedzenia: 12:00-13:30 
 
Planowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Seniorów Miasta 

Płońska. 
a) Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
b) Ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej. 
c) Zgłaszanie kandydatur na stanowisko Przewodniczącego Rady Seniorów 

Miasta Płońska. 
d) Głosowanie tajne. 
e) Odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej z wyboru Przewodniczącego Rady 

Seniorów Miasta Płońska. 
f) Podjęcie uchwały. 

3. Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Seniorów Miasta Płońska. 
4. Informacje międzysesyjne. 

a) Informacja z udziału w projekcie Senior to Integracja (Radne Barbara Walter, 
Henryka Kwiatkowska). 

b) Informacja z udziału w dyskusji o opiece senioralnej w Polsce „Nowoczesne 
technologie w opiece nad seniorami” (Radna Lucyna Bogucka). 

c) Informacja z udziału w spotkaniu Mazowieckiego Porozumienia Rad Seniorów 
„W drodze do modelowego funkcjonowania Rad Seniorów na Mazowszu” 
(Radna Lucyna Bogucka). 

5. Zgłaszanie przez radnych interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedzi. 
a) Informacja o wskazaniu lokalu dla potrzeb Klubu Seniora. 

6. Wolne wnioski. 
7. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Udział w posiedzeniu wzięły osoby zgodnie z załączoną listą obecności, stanowiącą załącznik 
do protokołu. 
 
Ad pkt 1. Otwarcie obrad sesji. 
 Wiceprzewodniczący Rady Elżbieta First otworzyła obrady VI sesji Rady Seniorów 
Miasta Płońska. Powitała zebranych oraz odczytała porządek obrad. 
 Poddała pod głosowanie program obrad sesji. 
 
Rada w głosowaniu – jednogłośnie – przyjęła program obrad sesji / 8 radnych wzięło udział  
w głosowaniu. 
 
Ad pkt 2. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Seniorów Miasta 
Płońska. 
 Wiceprzewodniczący Rady Elżbieta First przystąpiła do procedury wyboru 
Przewodniczącego Rady Seniorów Miasta Płońska prosząc członków Rady o zgłaszanie 
kandydatur do komisji skrutacyjnej. Poinformowała, że członkowie komisji skrutacyjnej nie 
mogą kandydować na funkcję przewodniczącego Rady Seniorów. 
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a) Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
Do pracy w komisji skrutacyjnej zgłosili się radni: Barbara Danilewicz,  

Halina Szulczewska, Barbara Walter. 
 
b) Ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej. 
Przewodnicząca Komisji Barbara Walter poinformowała, odczytując protokół nr 1 

Komisji Skrutacyjnej, o ukonstytuowaniu Komisji: przewodniczący Komisji –  
Barbara Walter, członek Komisji – Barbara Danilewicz, członek Komisji –  
Halina Szulczewska. 

 
c) Zgłaszanie kandydatur na stanowisko Przewodniczącego Rady Seniorów 

Miasta Płońska. 
Wiceprzewodniczący Rady Elżbieta First zgłosiła kandydaturę Radnej  

Lucyny Boguckiej. 
Radny Zbigniew Kaniak zgłosił kandydaturę Radnego Janusza Rosiaka. 
Radna Lucyna Bogucka zgłosiła kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady  

Elżbiety First. 
Wiceprzewodniczący Rady Elżbieta First zapytała Radną Lucynę Bogucką czy wyraża 
zgodę na kandydowanie. 
Radna Lucyna Bogucka wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Wiceprzewodniczący Rady Elżbieta First zapytała Radnego Janusza Rosiaka czy 

wyraża zgodę na kandydowanie. 
Radny Janusz Rosiak wyraził zgodę na kandydowanie. 
Wiceprzewodniczący Rady Elżbieta First nie wyraziła zgody na kandydowanie. 
 
d) Głosowanie tajne. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Barbara Walter poinformowała członków Rady 

o sposobie głosowania oraz o zapewnionych warunkach do tajnego głosowania 
Następnie członkowie Rady oddali głosy w głosowaniu tajnym. 
 
e) Odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej z wyboru Przewodniczącego 

Rady Seniorów Miasta Płońska. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Barbara Walter po przeliczeniu głosów przez 

Komisję odczytała protokół nr 2 Komisji, informując o wynikach głosowania.  
W głosowaniu tajnym na Przewodniczącego Rady Seniorów Miasta Płońska, ilością 5 

głosów, został wybrany Radny Janusz Rosiak. Radna Lucyna Bogucka otrzymała 3 głosy. 
 
f) Podjęcie uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Elżbieta First poddała pod głosowanie projekt uchwały 

wraz z wpisaniem Radnego Janusza Rosiaka jako Przewodniczącego Rady Seniorów Miasta 
Płońska. 
 
Rada w głosowaniu – „za” – 7 głosów, „przeciw” – nie było, „przeciw” – 1 głos, podjęła 
uchwałę nr 8/2017 Rady Seniorów Miasta Płońska w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Rady Seniorów Miasta Płońska. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Elżbieta First przekazała prowadzenie obrad nowo 

wybranemu Przewodniczącemu. 
Przewodniczący Rady Janusz Rosiak podziękował członkom Rady za powierzenie mu 

tej funkcji. 
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Ad pkt 3. Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Seniorów Miasta Płońska. 
 Przewodniczący Rady Janusz Rosiak poinformował, że protokół jest do zapoznania się 
w Biurze Rady. Zapytał, czy członkowie Rady zgłaszają do niego uwagi. 
 Członkowie Rady nie zgłosili uwag do protokołu z V sesji Rady. 
 Przewodniczący Rady Janusz Rosiak poddał pod głosowanie protokół z V sesji Rady. 
 
Rada w głosowaniu – jednogłośnie – zatwierdziła protokół z V sesji Rady Seniorów Miasta 
Płońska / 8 radnych wzięło udział w głosowaniu. 
 
Ad pkt 4. Informacje międzysesyjne. 

a) Informacja z udziału w projekcie Senior to Integracja (Radne Barbara 
Walter, Henryka Kwiatkowska). 

Radne Barbara Walter i Henryka Kwiatkowska przedstawiły informację z udziału w 
projekcie Senior to Integracja. 
 

b) Informacja z udziału w dyskusji o opiece senioralnej w Polsce „Nowoczesne 
technologie w opiece nad seniorami” (Radna Lucyna Bogucka). 

Radna Lucyna Bogucka przedstawiła informację z udziału w dyskusji o opiece 
senioralnej w Polsce „Nowoczesne technologie w opiece nad seniorami”. 
 

c) Informacja z udziału w spotkaniu Mazowieckiego Porozumienia Rad 
Seniorów „W drodze do modelowego funkcjonowania Rad Seniorów na 
Mazowszu” (Radna Lucyna Bogucka). 

Radna Lucyna Bogucka przedstawiła informację z udziału w spotkaniu 
Mazowieckiego Porozumienia Rad Seniorów „W drodze do modelowego funkcjonowania 
Rad Seniorów na Mazowszu”. 
 Przewodniczący Rady Janusz Rosiak poinformował, że w Płońsku zostały wydane 342 
Ogólnopolskie Karty Seniora (stan na 2 października 2017 r.) Dodał, że już 17 
przedsiębiorców przystąpiło do programu. 
 Wiceprzewodniczący Rady Elżbieta First poruszyła kwestię parkingu zlokalizowanego 
przy Urzędzie od strony ul. Płockiej. Zaproponowała, aby członkowie Rady Seniorów byli 
upoważnieni do parkowania na tym parkingu. 
 Przewodniczący Rady Janusz Rosiak powiedział, że wystąpi do Burmistrza Miasta  
w tej sprawie. 
 Wiceprzewodniczący Rady Elżbieta First poinformowała, że 16 października br. 
wzięła udział w imprezie senioralnej w Legionowie. Przedstawiła przebieg uroczystości. 
 
Ad pkt 5. Zgłaszanie przez radnych interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedzi. 

a) Informacja o wskazaniu lokalu dla potrzeb Klubu Seniora. 
Burmistrz Miasta Andrzej Pietrasik poinformował, że w budżecie nie ma środków na 

realizację tego zadania. Miasto złożyło dwa wnioski, które zostały odrzucone. Zaznaczył, że 
do budżetu jest bardzo dużo wniosków, a do wykonania jest Płoński Program Przebudowy 
Dróg Lokalnych. Powiedział, że jeżeli zdecydowano by się na lokal po byłym Urzędzie Stanu 
Cywilnego to własnymi siłami można byłoby wyremontować, wyczyścić, ewentualnie 
odgrzybić oraz uzupełnić meblami. Niezależnie od tego Urząd będzie składać wniosek  
o dofinansowanie. Odnowienie lokalu mogłoby być wykonane poprzez pracę osób  
z interwencji. Należy także pamiętać o kosztach utrzymania. Lokal trzeba ogrzać i posprzątać. 

Radna Lucyna Bogucka zapytała, czy to radni będą ponosić te koszty. 
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Burmistrz Miasta Andrzej Pietrasik odpowiedział, że to budżet Miasta będzie ponosił 
koszty. Radni muszą mieć świadomość, że koszt roczny koszt utrzymania lokalu może 
wynosić 50 000,00 zł i to także będzie rozliczane. 

Przewodniczący Rady Janusz Rosiak zapytał, czy ktoś mógłby wyliczyć jaki to będzie 
koszt utrzymania lokalu. 

Burmistrz Miasta Andrzej Pietrasik odpowiedział, że odpowiednie wyliczenia może 
przekazać Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Płońsku. Wiadomo ile płacono za energię  
i media jak funkcjonował tam Urząd Stanu Cywilnego. Jeżeli członkowie Rady zgłoszą takie 
zadanie, to wtedy poprosi o wyliczenie. 

Radna Lucyna Bogucka zapytała, czy można byłoby zobaczyć lokal. 
Burmistrz Miasta Andrzej Pietrasik odpowiedział, że można zobaczyć lokal. Kluczami 

dysponuje Zastępca Dyrektora Wydziału Administracji i Zamówień Publicznych  
Iwona Kmieć lub Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Płońsku. 

Przewodniczący Rady Janusz Rosiak powiedział, że w tym celu wymagana jest zgoda 
Burmistrza. 

Burmistrz Miasta Andrzej Pietrasik wyraził zgodę na obejrzenie lokalu po byłym USC 
przez członków Rady Seniorów Miasta Płońska. Dodał, że w tym lokalu nie ma windy, więc 
dostęp do piętra będzie utrudniony dla osób niepełnosprawnych. 

Dyrektor Wydziału Usług Komunalnych i Ochrony Środowiska Andrzej Bogucki 
poinformował, że w roku bieżącym do 6 lutego był termin złożenia wniosku o utworzenie 
Środowiskowego Domu Samopomocy. Urząd złożył do Wojewody wniosek wraz  
z dokumentacją.  Wojewoda przekazał wniosek do rozpatrzenia do Ministerstwa Rodziny. 
Wniosek przeszedł ocenę formalną i merytoryczną przeprowadzoną przez pracowników 
Oddziału Polityki Społecznej w Ciechanowie jak i pracowników Wydziału Polityki 
Społecznej Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie. Ocena wypadła 
pozytywnie. Niestety wpłynęła odpowiedź od Wojewody, że z uwagi na brak środków 
finansowych wniosek nie uwzględniony. W skali województwa mazowieckiego Nowy Dwór 
Mazowiecki otrzymał środki na utworzenie Środowiskowego Domu Samopomocy. Jest 314 
gmin w województwie mazowieckim. 5 jednostek z terenu województwa mazowieckiego 
otrzymało środki na poprawę warunków Środowiskowych Domów Samopomocy, która 
sprowadza się do obowiązku dostosowania istniejących Domów do obecnych wymagań 
prawnych. 

Poinformował odnośnie Klubu Seniora, że wniosek został złożony w terminie. 
Niestety nie przeszedł on pozytywnie oceny formalnej. Urząd odwołał się od tej decyzji do 
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie. 19 września wpłynęło pismo z MUW, 
że odwołanie Urzędu zostało rozpatrzone w sposób negatywny. Nie pozostało nic innego jak 
złożyć skargę do Ministerstwa Rodziny, jako do organu wyższego rzędu. Ewentualnie w 
pierwszym kwartale przyszłego roku powinien być pierwszy nabór na kluby seniora. Temat 
zostanie omówiony z Burmistrzem Miasta. Pełna dokumentacja dostępna jest w Urzędzie. 
 
Ad pkt 6. Wolne wnioski. 
 Radny Zbigniew Kaniak odczytał informację o działalności Rady Seniorów Miasta 
Płońska, które zostaną opublikowane na portalu www.plonskwsieci.pl. 
 Członkowie Rady nie wnieśli uwag do informacji. 
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Ad pkt 7. Zamknięcie obrad sesji. 
 Przewodniczący Rady Janusz Rosiak w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
zamknął VI sesję Rady Seniorów Miasta Płońska. 
 

      Przewodniczący 
      Rady Seniorów Miasta Płońska 

      /~/ 
      Janusz Rosiak 


